
Ивица Дачић: Пацоли је мало нервозан, не иде им нешто како су планирали, како су им обећали и како су платили
петак, 24 новембар 2017 01:05

Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је да је косовски министар
спољних послова Беџет Пацоли "мало нервозан", јер ситуација не иде по његовом плану.

  

  

"Разумем га, не иде им нешто како су планирали, како су им обећали и како су платили.
Зато и изричу глупости и лажи, да сам ја рекао да ћу уништити признање такозваног
Косова, да је цео свет против Србије и да смо ми деструктивни", рекао је Дачић, а
пренело Министарство спољних послова.

  

Како је Дачић рекао, он је "мали да би уништио признање, али довољно велики да не
могу да га уплаше".

  

Дачић је упитао Пацолија зашто, "ако је он (Дачић) толико мали", Косово није постало
члан Интерпола и Унеска и зашто су Суринам и Гвинеја Бисао повукли признања.
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"Што си ти више љут, велики Пацоли, ја сам све задовољнији", закључио је министар
Дачић реагујући на наводе Пацолија на Фејсбук налогу.

  

Пацоли је на друштвеној мрежи Фејсбук написао да је Дачићева изјава да ће "уништити"
признање Косова резултат политике коју он представља - политике "уништења и
рушења".

  

"Ми нисмо криви за читав свет који се супротставља Дачићу и српској политици", навео
је Пацоли и додао да је Дачић "Дон Кихот" чији су напори на повлачењу признања
Косова "смешни".

  

"Колико си мали Ивице Дачиц́у ... разочараваш ме сваки дан", навео је Пацоли.

  

(Бета)
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